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Białe Błota, dnia 19.03.2024 r.  

BRG.0012.4.3.2024 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa , Rolnictwa i Środowiska, 

z dnia 19.03.2024 r. od godz. 12.00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Szubińska 1.  

 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski, radna Ilona 

Nowakowska, Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz, Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Henryk Sykut, Zastępca Skarbnika Tomasz Angielczyk. 

Nieobecny radny Piotr Mądrzyński  

 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski  

powitał wszystkich, przedstawił tematykę posiedzenia, odczytał pouczenie dotyczące 

przetwarzania danych osobowych i sprawdził obecność. 

 

Tematyka: 

 

1. Podsumowanie działania Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska w 

latach 2018 – 2024, 

2. Materiały na sesję, 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski, pytania. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski przekazał, że w dniu 18.03.2024r o godz. 18.00 odbyło  

się spotkanie mieszkańców  w Restauracji Strefa Smaku w Łochowie. Tematem spotkania były 

uwagi do projektu budowy drogi powiatowej Nakło- Gorzeń- Bydgoszcz 1926C. Radni już wcześniej 

zabiegali o przebudowę drogi, droga była remontowana. W maju ubiegłego roku odbyło się 

spotkanie na wniosek Urzędu Gminy Białe Błota i wówczas przedstawiciele Starostwa Powiatowego 

przedstawili kompleksowy projekt budowy drogi. Zostały spisane uwagi mieszkańców. Dnia 

07.03.2024 Starostwo Powiatowe pisemnie poinformowało, że do dnia 15.03.2024r oczekuje na 

poprawki do poprawionego planu. Przewodniczący komisji mówił, że został zobligowany przez 

mieszkańców Łochowa do przeprowadzenia komisji wyjazdowej w związku z omawianym 

tematem. Komisja została zaplanowana na dzień 18.03.2024r,. Aby nie upłynął termin złożenia 

wniosków poproszono radnego powiatowego o spowodowanie  przesunięcia terminu do dnia 

22.03.2024r. stąd wnioski, które zostały zgłoszone na spotkaniu zostaną przeanalizowane. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski przekazał, że rozmawiał z dyrektorem Szkoły 



2 
 

Podstawowej w Łochowie w sprawie udostępnienia sali w celu organizacji ww. spotkania wówczas 

dyrektor przychylił się do propozycji udostępnienia sali, następnie w kolejnych dniach dyrektor 

powiadomił sołtysa Sołectwa Łochowo, że nie udostępni sali. Wówczas sołtys sołectwa Łochowo 

zwrócił się z prośbą do Dyrektor GCK o udostępnienie świetlicy wiejskiej  lecz  pisemnie otrzymał 

odpowiedź negatywną.  

Następnie Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski odczytał wnioski, które zostały 

sformułowane na spotkaniu w dniu 18.03.2024r.  

 

WNIOSKI 

1. Powstanie drogi alternatywnej, 

2. Wnosimy o lewoskręt w ulicę Gościnną, 

3. Nowy most ma powstać w miejscu starego. Na czas budowy most pontonowy, docelowa 

nośność mostu 30 ton, (planowane jest 50 ton, proponowane 30 ton ma na  celu 

ograniczenia przejazdu samochodów ciężarowych TIR), 

4. Powstanie ronda między ulicami Wyczynową i Potulicką i Hubertusa (przed wjazdem na 

most), jest ono niezbędne dla komunikacji gminnej i szkolnej, 

5. Wjazd dla dostaw (Biedronka) od ulicy Olchowej, 

6. Wnosimy o aneks do umowy z firmą Socha dotyczący opracowania kompletnej 

dokumentacji projektowej dla zadania pod nazwą: „Rozbudowa drogi powiatowej 1926C 

Nakło- Gorzeń- Bydgoszcz oraz pełnieniem nadzoru autorskiego.  W związku z upływem 

terminu zadania  z dniem 24.01.2024, 

7. Przejście dla pieszych (wyniesione) na skrzyżowaniu ulicy Brzozowej i Szosa Bydgoska 

oddalono od zakrętu, 

8. Likwidacja prawoskrętu przy ulicy Brzozowej, 

9. Barierki od ulicy Brzozowej do przejścia przy GCK i druga strona od przejścia w stronę 

ronda od ulicy Dębowej, 

10. Możliwość prawo i lewoskrętu z ulicy Jesionowej i Jodłowej, 

11. Umiejscowienie przystanku (Pierwotnie na placu) na odcinku ulicy od Brzozowej do 

Dębowej, 

12. Likwidacja prawoskrętu ulicy Brzozowej i wyjazdu z niej w lewo w stronę Łochowic, 

13. Mini rondo przy ulicy Dębowej i Jarzębinowej (likwidacja prawoskrętu), 

14. Likwidacja prawoskrętu ulica Borówkowa, 

15. Pas do skrętu w lewo z ul Szosa Bydgoska do ul. Letniskowej, 

16. Likwidacja  prawoskrętu ulica Loferskiego, 

17. Ulica Mickiewicza  przejście dla pieszych na szosie, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz przekazał, że sołectwo Łochowice wcześniej zgłosiło 

swoje uwagi, lecz nikt nie zgłaszał prawoskrętów, które spowodują,  że trzeba będzie  jechać do 

ronda i zawracać co stworzy dublowanie samochodów na drodze- nie jest to dobry pomysł. 
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Mówił, że po rozmowach ze Starostą wynika, że nie ma problemu aby wnosić uwagi po zrobieniu 

koncepcji, która do tej pory nie została wykonana.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz poinformował, że wpłynął wniosek wójta 

gminy o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Do wniosku zostały załączone projekty uchwał w sprawie: 

- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2024, 

- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039, 

Mówił, że chciał uzyskać informację od Skarbnika Gminy dlaczego został złożony wniosek o 

zwołanie sesji nadzwyczajnej w sytuacji, gdy została ogłoszona  sesja w dniu 26.03.2024r. w której 

porządku obrad mogły znaleźć się projekty uchwał złożone wraz z wnioskiem wójta o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej.  

Dyskutowano  również na temat dużego natężenia ruchu na ul. Szubińskiej  Białych Błotach.  

Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski poddał pod głosowanie odczytane wnioski.  

Głosowanie: 

Radna Ilona Nowakowska- za 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radny Piotr Mądrzyński  - nieobecny  

Następnie Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski opuścił posiedzenie komisji i przekazał 

prowadzenie dalszej części komisji radnej Ilonie Nowakowskiej.  

Ogłoszono przerwę. Po przerwę na posiedzenie komisji przybył Zastępca Skarbnika Tomasz 

Angielczyk.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz zapytał o powód zwołania sesji nadzwyczajnej w 

momencie gdy została zaplanowana sesja w dniu 26.03.2024r.  

Zastępca Skarbnika Tomasz Angielczyk zaproponował że przedstawi projekty uchwał w wyniku 

czego wysuną się wnioski, iż zwołanie sesji nadzwyczajnej jest konieczne. Następnie przedstawił 

projekty uchwał. Jako jeden z ważniejszych powodów zwołania sesji jest zapis w załączniku 1  

zwiększa są dochody w dziale 600, rozdział 616 drogi publiczne gminne o kwotę 221 031 zł. Zmiana 

wynika z przyjęcia środków z trzech samorządów, zadanie dotyczy realizacji inwestycji w nazwie: 

Opracowanie dokumentacji studium techniczno- ekonomiczno – środowiskowego dla połączenia 

miasta Bydgoszcz z węzłem drogowym na trasie szybkiego ruchu S5, S10. Celem podjęcia tej zmiany 

jest chęć zamknięcia postępowania przetargowego, jednocześnie trwają prace związane z 

„dopinaniem” porozumień pomiędzy czterema samorządami.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz pytał kiedy został ogłoszony przetarg. Stwierdził, że 

wstępna umowa na to zadanie jest sprzed 6 lat i do chwili obecnej nic się nie działo w tym zakresie. 

Pytał dlaczego ten temat został przedstawiony w takim trybie, że trzeba to obecnie przyjąć.   

Zastępca Skarbnika Tomasz Angielczyk kontynuując omówił kolejne zmiany ujęte w projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2024 oraz 

projektu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039.  
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz stwierdził, że nie został przekonany co do 

konieczności zwołania sesji nadzwyczajnej. Dodał, że temat jest wrażliwy szczególnie dla 

mieszkańców Białych Błot. Wspomniał, że podpisywał w Bydgoszczy wstępną umowę i było to 

około 6 lat temu. Środki na ten cel były corocznie przeznaczane, uważa że celem zwołania sesji 

nadzwyczajnej jest aby nie przyszli mieszkańcy  którzy chcieliby w tym temacie zabrać głos.  

Protokół na podstawie nagrania sporządziła:  

Anna Cabańska  

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

    Łukasz Wyszomirski 

 

 

 

 

 
 
 

 

 


